
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z00014 

Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Defensie over 
asbest in onderzeeboten (ingezonden 5 januari 2015). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over de uitzending van Brandpunt Reporter over slachtof-
fers van asbest bij de Koninklijke Marine?1 

Vraag 2
Klopt het dat u geen registratie heeft van Defensiepersoneel dat met asbest 
heeft gewerkt? Hoe is dat mogelijk, aangezien het wettelijk verplicht is? 

Vraag 3
Bent u bereid de registratie van Defensiepersoneel, dat met asbest werkt of 
heeft gewerkt, zo snel mogelijk op orde te brengen? 

Vraag 4
Is personeel van de onderzeeërs – zoals de Zeeleeuw – in aanraking gekomen 
met asbest? Zo nee, hoe verklaart u de conclusies uit het rapport van 
M.M.LAB? 

Vraag 5
Bevindt zich nog altijd asbest in de onderzeeërs van de Koninklijke Marine? 

Vraag 6
Is de conclusie van de Werkgroep Asbest van de Koninklijke Marine, dat het 
voorkomt dat asbest niet wordt verwijderd vanwege de hoge kosten, juist? 

Vraag 7
Is het waar dat u nooit contact opnam met de heer Blans nadat kanker bij 
hem was geconstateerd? 

Vraag 8
Is het waar dat Defensiepersoneel nog altijd wordt blootgesteld aan asbest? 
Hoe rijmt u dat met beloftes van uw voorganger(s) om hier een eind aan te 
maken? 

1 Brandpunt Reporter, 4 januari 2015
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Vraag 9
Gaat u een eind maken aan het gebruik van asbest bij Defensie? Zo nee, 
waarom niet?
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